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Zápis  

  Z valné hromady Sportovního klubu Policie - KUŽELKY Hradec Králové o.s. konané 
dne 10.ledna 2011 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na VH - viz příloha 

 

Program: 

 Valnou hromadu zahájil předseda SKP Ing. Vágner. Přednesl zprávu o činnosti  klubu 

v roce 2010 a informoval o aktuálním stavu členské základny. JUDr.Prokop informoval  VH o 

ukončení členství pana Knapa a předseda o ukončení členství sl.Langerové. 

 Hospodář klubu pan Kučera informoval o výsledcích hospodaření klubu v roce 2010. 

 Ing. Němeček seznámil přítomné s ekonomickými výsledky provozu kuželny  v roce 

2010. 

 Dále pan Víšek  podrobně seznámil se souhrnem předpokládaných akcí na rok 2011. 

 p. Němeček přednesl návrh budoucí práce s mládeží (nábor, organizace tréninků, 

odpovědné osoby). Příslib pomoci vyjádřili hráči B týmu a p. Diviš a p. Víšek. 

 Dalším bodem programu byla volba VV klubu. Členy VV byli zvoleni Ing. Fogl, pan 

Kučera, Ing. Němeček, JUDr. Prokop, Ing. Vágner, paní Vaníčková a pan Víšek.  

Valná hromada stanovila pravidlo pro účast členů klubu na domácích soutěžích. Člen 

se může přihlásit na dva termíny a pouze v případě, že nebude termín obsazen hosty den 

před hrou, může se přihlásit na tento termín další. 

 Valná hromada schválila pro evidenci brigádnických hodin pravidlo pro případ 

dlouhodobé nemoci člena klubu. VV rozhodne v konkretním případě o připočítání poměrného 

počtu hodin za dobu nemoci. Nedojde tím k zkreslení celkové evidence brigádnických hodin 

a nutnosti „dosloužit“ hodiny na průměrný počet odpracovaných hodin ostatních členů. 

Valná hromada uložila VV vyřešit návrh JUDr. Prokopa na provedení změny Stanov 

klubu se zakotvením problematiky voleb  VV. 

Po vyřešení výše uvedeného problému bude VV vypracováno usnesení z VH a bude 

v písemné podobě předloženo ke schválení svým podpisem všem účastníkům VH. 

.zapsal: Ing. Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER  

        předseda SKP Kuželky HK 
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